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PROTOKÓŁ NR XXIII/2008

z Sesji Rady Gminy w dniu 30 grudnia 2008
roku w lokalu Urzędu Gminy w Ciechanowie
pod przewodnictwem Pana Eugeniusza
Olszewskiego – Przewodniczącego Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło

- 14 radnych na stan 15 radnych

- 29 sołtysów na stan 34 sołtysów.

Listy obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli:

1. Marek Kiwit – Wójt Gminy

2. Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

3. Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy

4. Adam Olszewski – Radca Prawny

Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczący



Rady Gminy otwierając posiedzenie powitał
wszystkich obecnych oraz stwierdził quorum
władne do podejmowania prawomocnych
uchwał.

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił
porządek dzienny obrad:

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej
Wójta.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu
gminy na 2008 rok.

8. Odpowiedzi na pytania i wnioski.



9. Wolne wnioski i zapytania.

10. Zamknięcie obrad.

Ad.2

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że
Pani Skarbnik złożyła wniosek o skreślenie z
porządku dziennego obrad punktu 7
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie
zwolnień w podatku od nieruchomości w
ramach pomocy de minimis. Pani Sekretarz
poinformowała, że Urząd Gminy przesłał do
Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumenta
uchwały w sprawie zaopiniowania jej.
Jednakże UOKiK przesłał w/w uchwałę w celu
zaopiniowania do Ministerstwa Rolnictwa skąd
jeszcze nie uzyskaliśmy odpowiedzi.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek
obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez



wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu w
sekretariacie Urzędu Gminy i każdy mógł się
zapoznać z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
protokół z poprzedniej Sesji.

Ad.4 Sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej Wójta.

Pan Wójt poinformował, że odbyła się sesja
nadzwyczajna, na której trzeba było poprawić
błędy pisarskie w uchwałach podatkowych.

Poinformował, że wczoraj podpisaliśmy
umowę z PEFRON-em na kwotę 14.600,00 zł
na pomoc niepełnosprawnym przy czym
dofinansowanie to wynosi 40%.

Pan Wójt poinformował, że wnioski składane
na budowę dróg na dofinansowane ze
środków unijnych przeszły wstępną selekcję.



Powiedział także, że wszystkie w/w wnioski na
pewno nie uzyskają akceptacji ale jest duża
szansa, że jeden z nich rozpatrzony będzie
pozytywnie i to będzie już dużym sukcesem.
Pan Wójt powiedział, że wnioski te są
dokładnie sprawdzane a poza tym jest bardzo
dużo wymogów formalnych i trudno im
wszystkim sprostać.

Pan Wójt poinformował, że wnioski o tzw.
Schetynówki w naszym powiecie nie uzyskały
akceptacji. Powiedział, że obawia się, ze nie
zostały one rozpatrzone pod względem
merytorycznym ale wzięto pod uwagę
przynależność partyjną.

Ad.6 Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.

Sołtys z Kownat Żędowych prosi o kilka
wywrotek wywózki, ponieważ przy figórce
znajduje się glina a poza tym teraz jest bardzo
mokro.

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian
budżetu gminy na 2008 rok.



Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie
gminy na rok 2008.

Poinformowała, że budżet gminy na 2008 rok
przedstawia się następująco:

- subwencje wynoszą 2.661.225,00 zł.

- Dotacje celowe wynoszą 2.629.849,00 zł

- dochody własne gminy wynoszą
6.571.669,00 zł

Pani Skarbnik poinformowała, że dochody
budżetu gminy na dzień 30 grudnia 2008 roku
zamykają się kwotą 11.862.772,00 zł, zaś
wydatki zamykają się kwotą 12.974.990,00 zł.
Zmiany po stronie dochodów zwiększają się o
kwotę 18.246,00 zł natomiast zmniejszenia
wynoszą 10.600,00 zł.

Poinformowała, że wprowadza się zmiany
budżetu gminy po stronie wydatków.
Zwiększenia wynoszą 55.045,00 zł i dotyczą
zmian w działach Rolnictwo i łowiectwo z
tytułu zwiększenia nakładów na budowę



odcinka sieci wodociągowej w Kargoszynie. W
dziale Obsługa długu publicznego z tytułu
zwiększonych odsetek od kredytów, w dziale
Oświata i wychowanie z tytułu zwiększonej
liczby uczniów w przedszkolach miejskich oraz
w dziale Kultura i ochrona dziedzictwa
Narodowego z tytułu wprowadzenia dotacji na
zakup książek. Poinformowała także o
zmniejszeniach po stronie wydatków, które
wynoszą 47.399,00 zł i wynikają ze zmian w
działach Rolnictwo i łowiectwo z tytułu
zmniejszenia nakładów na budowę odcinaka
sieci wodociągowej w Chruszczewie oraz w
dziale oświata i wychowanie z tytułu
zaoszczędzonych środków na dodatkowe
zajęcia z WF i w dziale Gospodarka komunalna
i ochrona środowiska z tytułu
zaoszczędzonych środków na utrzymanie
zieleni i energii elektrycznej.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
w/w projekt uchwały.

(Uchwała w załączeniu do protokołu).



Ad.8 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Wójt poinformował, że od 1.01.2009r.
nastąpi podwyżka energii elektrycznej dla
przedsiębiorców, zaś od lutego także dla osób
prywatnych dlatego też trzeba zacząć
oszczędzać. Pan Wójt powiedział, że
doskonale zdaje sobie sprawę z tego, że w
wielu wisach nie ma lamp m.in. Pieńki
Niechodzkie i Rzeczki ale koszt jednej lampy
wraz z projektem wynosi ok. 9.000,00 zł.
Poinformował, że nie można traktować
budżetu tylko konsumpcyjnie tym bardziej, że
wydatki w dalszym ciągu rosną. Wspomniał
także o tym, że koszt utrzymania ucznia w
naszej gminie jest wyższy o prawie 2.000,00 zł
niż w innych gminach. Także pojawił się
problem dzieci z terenu naszej gminy, które
zostały zapisane do przedszkoli prywatnych a
teraz miasto wystąpiło o zwrot
dofinansowania. Pan Wójt powiedział, że nie
może wyrazić zgody na taką decyzję.



Wójt poinformował także o wycięciu drzew
przy ulicy Wierzbowej w Kargoszynie.

Ad.9 Wolne wnioski i zapytania

Sołtys z Pęchcina zwrócił się z prośbą o
wydłużenie czasu oświetlania ulic o 15-20
minut.

Ad.10 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim uczestnikom Sesji za przybycie i
zamknął posiedzenie.

Protokołowała
Katarzyna Borawska

Przewodniczący Rady Gminy
Eugeniusz Olszewski


